

SPA MENU

ODPOCZNIJ W ZGODZIE Z NATURĄ

RELAKSUJĄCY MASAŻ TWARZY - masaż twarzy i dekoltu z zastosowaniem naturalnych olei.

RELAXING FACE MASSAGE - massage of face and cleavage with the use of natural oils.

ENTSPANNENDE GESICHTSMASSAGE - Massage von Gesicht und Dekolleté mit natürlichen Ölen.

25 MIN | 160 PLN

MASAŻ RELAKSACYJNY

CIEPŁYMI OLEJAMI Z AROMATERAPIĄ

- łagodny masaż, który odpręża i pozwala się wyciszyć.

RELAXATION MASSAGE WITH WARM OILS AND AROMATHERAPY - gentle massage that relaxes and allows you to calm down.

RELAX-MASSAGE MIT WARMEN ÖLEN UND AROMATHERAPIE - Sanfte massage, die sich entspannt und beruhigt.

25 MIN | 160 PLN

50 MIN | 260 PLN

SKARBY SUDETÓW - masaż gorącymi kamieniami półszlachetnymi i kryształami górskimi. Wspaniale relaksuje i odpręża.

Propozycja na mroźne, zimowe dni.

THE TREASURES OF THE SUDETES - Massage with hot semi-precious stones and mountain crystals. It gives a wonderful feeling of relaxing.

DIE SCHÄTZE DER SUDETEN - Massage mit warmen Halbedelsteinen und Bergkristallen.

Diese Behandlung entspannt und relaxt.

25 MIN | 160 PLN

50 MIN | 280 PLN

UDVARTANA AYURVEDA - peelingujący masaż antycellulitowy. Zabieg, przy którym stosuje się proszki i pasty z ziół zmieszane z olejem ayurwedyjskim.

UDVARTANA AYURVEDA - anti-cellulite peeling massage. The procedure in which are used herbal powders and pastes mixed with ayurvedic oils.

UDVARTANA AYURVEDA - Anti-Cellulite-Peeling-Massage. Ist klassische ayurvedische Schönheitsanwendung für eine reine und geschmeidigere Haut.

50 MIN | 290 PLN

ZDROWY KRĘGOSŁUP

- masaż działa przeciwbólowo i znakomicie rozluźnia napięcia w okolicy karku, przynosząc ulgę.

HEALTHY SPINE - massage effectively reduces pain and neck muscle tension, brings the feeling of relief.

GESUNDE WIRBELSÄULE - Heilende Rückenmassage ist eine klassische Massage für müde und schmerzende Rücken.

25 MIN | 160 PLN

LEKKIE STOPY - masaż obejmuje m.in. masaż podeszwy, grzbietu stopy, palców, kostek.

LIGHT FEET - massage techniques include: sole, bridge of the foot, toes, ankles.

LEICHTE FÜSSE - Die Technik dieser Massage umfasst u.a. die Massage der Fußsohlen, Fußbrücken, Zehen, Köchel.

25 MIN | 160 PLN

MASAŻ KLASYCZNY - intensywny masaż, stosowany w leczeniu i zapobieganiu różnych chorób. Pobudza tkanki, regeneruje mięśnie, polepsza ukrwienie.

CLASSICAL MASSAGE - an intense massage used to treat and prevent various diseases. Stimulates tissues, regenerates muscles, improves blood circulation.

KLASSISCHE-MASSAGE - Eine intensive Massage zur Behandlung und Vorbeugung verschiedener Krankheiten. Regt das Gewebe an, regeneriert die Muskeln und verbessert die Durchblutung.

25 MIN | 160 PLN

50 MIN | 270 PLN



Peeling / Peelings 25 MIN | 160 PLN

ŚWIEŻA POMARAŃCZA - peeling o zapachu świeżo wyciskanych cytrusów.

CZEKOLADOWY - peeling gruboziarnisty, nuta czekolady złamana gorzką pomarańczą.

FRESH ORANGE - peeling with the scent of freshly-squeezed citrus fruit.

CHOCOLATE - coarse-grained peeling, a hint of bitter chocolate with some orange.

FRISCHE ORANGE - peeling mit dem Duft von frisch gepressten Zitrusfrüchten.

SCHOKOLADEN - grobkörniges Peeling, Schokoladennote mit Bitterorange gebrochen.

Zapraszamy do naszego drugiego obiektu, Pałac Margot (2 km od Perły Karkonoszy), w którym mogą Państwo skorzystać z szerokiej bazy zabiegowej min. masażu dla par, zabiegów na ciało i pielęgnacji twarzy.

KONTAKT

PERŁA KARKONOSZY
3-ego Maja 59A, Karpacz

Zapisy na zabiegi
shanti.karpacz@gmail.com
+ 48 660 572 158

www.perlakarkonoszy.pl

KATALOG SPA PAŁAC MARGOT

